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Onderwerp:  Afsluiting rustgebieden Kootwijk door SBB 

 

Barneveld, 27 februari 2024 

Geachte college, 

De SGP fractie heeft op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de 

gemeenteraad de volgende vragen aan uw college. 

Recent lazen we een artikel in de Barneveldse Krant over het afsluiten van een tweetal 

deelgebieden in onze gemeente tijdens het komende broedseizoen. Het betreft de gebieden  

Kootwijkerzand en Stroese Heide. Boswachter Laurens Jansen licht toe: “De natuur staat 

onder druk en is er zo slecht aan toe dat we álles in het werk stellen om voor verbetering te 

zorgen. Vandaar dus dat delen van het Kootwijkerzand en de Stroese Heide tijdens het 

broedseizoen afgesloten worden voor wandelaars”.   

In de Barneveldse Krant van 29 maart 2023 lezen we het volgende:  

Staatsbosbeheer is momenteel bezig met het uitdenken van de manier waarop de tijdelijke 

afsluiting op het Kootwijkerzand eruit gaat zien. ,,Ook vertegenwoordigers van de omgeving 

Kootwijk en Radio Kootwijk worden hierbij betrokken, aldus een woordvoerder van Provincie 

Gelderland. ,,Het zorgvuldig voorbereiden van dit werk kost tijd. De communicatie over de 

komende maatregel (voor volgend broedseizoen, red.) start wel dit jaar, onder meer met 

informatieborden in het veld en door communicatie met de omgeving. Een deel van dat 

stuifzandgebied is met ingang van 15 maart al wel niet-toegankelijk gemaakt voor publiek.” 

De komende afsluiting per 15 maart 2024 lijkt deels een uitbreiding te zijn op het afgesloten 

gebied in 2023. Ook is er sprake van monitoring van de vogelstand op effect van de 

afsluitingen. De SGP is benieuwd naar de resultaten van deze monitoring.  

1. Is het college bekend met de komende afsluiting? 

2.  Heeft de participatie volgens het beoogde plan plaatsgevonden? 

3. Hoe zijn de gemeente en de omwonenden bij de participatie betrokken geweest?  

4. Het doel van de afsluiting is om met name de broedvogels te beschermen. Door middel 

van monitoring wordt dit bijgehouden. Bent u bekend met de huidige en de beoogde 

soorten en aantallen broedvogels in deze gebieden? Hoe worden de resultaten van de 

monitoring betrokken bij de evaluatie van de afsluiting? 

5. Er wordt gesproken over een periode van afsluiting. Is het college bekend met de 

lengte van deze periode en zo ja, op welke wijze is de lengte van de periode tot stand 

gekomen? 

We zien uit naar de beantwoording van deze vragen. 

 

Hartelijke groet, namens de fractie van de SGP, 

Wout Hazeleger en Gerwin Boswijk 


